
RLE- overleg
16 februari 2022  via Teams

Deelnemers
David Haelterman: schepen van Lokale Economie

Leen Cumps: deskundige Lokale Economie, toerisme en Ontwikkelingssamenwerking

Erik Van Driessche: voorzitter

Mariska van der Voort: penningmeester

Rita Verloy: secretaris

Ingrid Debroey: vertegenwoordiger van de marktkramers

Nathalie Byvoet

Joeri Vranckx

Kristof Van Roey

Steffi Suply

Jo Janssens

Hedwig Jenaer

Verontschuldigd

Chantal Janssen

Dirk Hendrickx

Agenda
Resultaten bevraging RLE en dienst Ondernemen

● 2346 ondernemers werden aangeschreven waarvan slechts 67 ondernemers de vragenlijst
beantwoordden.

Hieruit blijkt dat de meerderheid positief staat  t.o.v de organisatie van de braderie en deze liefst
op de vaste plaats laat plaatsvinden, nl. de Leuvensesteenweg. Favoriete periode is september.

U vindt de volledige bevraging samen met de antwoorden in bijlage.
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● Vanuit de RLE zal een werkgroep opgericht worden om de organisatie op zich te nemen.
Basisgroep bestaat uit Kristof, Jo, Steffi en Leen ( als afgevaardigde van de gemeente).
Deze groep zal uitgebreid worden met enkele ondernemers die via de bevraging aangeven
bereid te zijn om te helpen. Deze ondernemers zullen eerstdaags aangeschreven worden.

Agenda 2022

● Advies wordt gevraagd over de voorlopige agenda. Hierin staan voorlopig 2
Netwerkmomenten, 3 avondmarkten, de kerstmarkt en de maand van de markt.

Maand van de markt wordt later met de verantwoordelijke doorgenomen. Wordt ook nationaal in
de kijker geplaatst.

Deze agenda wordt ter goedkeuring aan het college voorgelegd.

Braderie of Kortenbergse klantendag 2022
● Zie eerste punt.

Participatie mobiliteit

● De RLE wordt gevraagd een afgevaardigde aan te duiden om mee te denken en te
overleggen i.v.m. het mobiliteitsplan van de gemeente. Kristof stelt zich kandidaat. De RLE
kreeg de schriftelijke boodschap van Dirk Hendrickx om zich kandidaat te stellen indien
niemand naar voren trad. Bestuur stelt voor met een reserve te werken. Dirk kan zich
hiervoor kandidaat stellen.

Franstalige a�chering ( op vraag van schepen Haelterman)

● Gemeentebestuur kreeg een klacht i.v.m. een eenzijdig Franstalige affichering.
Meningen over dit punt waren verdeeld. Leen zoekt de wettelijke bepalingen op.
Wordt volgende vergadering geagendeerd.

Afwijkingen op de wekelijkse rustdag 2022

● De lijst afwijkingen op de wekelijkse rustdag 2022 wordt bekendgemaakt. Ook hier gaat
het om een voorlopige lijst. Extra afwijkingen kunnen aangevraagd worden met een
maximum van 15 zondagen. Vindt de voorlopige lijst in bijlage.

Extra punt: Dorpskernvernieuwing ( zie bijlage)



3

● Naar aanleiding van de infovergaderingen i.v.m. de dorpskernvernieuwing werd dit punt
toegevoegd aan de agenda. Meerdere ondernemers uiten hun ongenoegen over het
drastisch verminderen van de parkeergelegenheden in de nieuwe dorpskernen. Dit ten
nadele van de plaatselijke middenstand.

RLE vraagt de leden hun voorstellen of opmerkingen, voor het einde van de maand,  door te sturen
naar Rita ( ritaverloy@gmail.com). Hierna zal advies uitgebracht worden.

Varia

● Schepen Haelterman deelt de nakende start van het Project Nederokkerzeelsesteenweg
mee. Start van de werken staat gepland op 14 maart. Op 22 februari is een infovergadering
voorzien. De betrokken ondernemers zullen persoonlijk op de hoogte gebracht worden
van de vervroegde start.

● Bij een vorig overleg kwam de publiciteitsbox ter sprake. Leen is hier nog volop mee bezig
maar er is weinig interesse van drukkerijen. Het is dus nog wachten op prijzen en timing.

● Penningmeester Mariska merkt op dat de rekening nog steeds op naam staat van Wim
Moons. Het bestuur geeft haar de goedkeuring om dit aan te passen en de penningmeester
en voorzitter volmacht te geven.

● Alle info en voorstellen i.v.m. uniforme kerstverlichting mag steeds aan Leen bezorgd
worden.

● De vraag van Steffi i.v.m. het organiseren van een extra activiteit buiten haar zaak tijdens
de lichtstoet wordt positief beantwoord. Een aanvraag kan steeds ingediend worden.

Agenda voor volgende vergadering
Wordt nog meegedeeld.

Verslag opgemaakt door Rita Verloy

mailto:ritaverloy@gmail.com

